
Årsrapport klubbhusstyre 

 

Det har vært et rolig år uten noen nye byggeprosjekter eller store endringer, kun vanlig 
vedlikehold har blitt utført. Det er planlagt flere prosjekter som skal i gang i 2025. 

Hytta blir stadig mer populær, spesielt blant barn og ungdom, og den er i aktiv bruk 
under alle stevner. 

Alle varmepumper har fått nødvendig service i desember. 

Med vennlig hilsen, 
Kalle 

 


